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На обложке – Освещение лампами П.Н. Яблочкова зала электрической 
выставки. Рисунок А.Ф. Бальдингера. Источник: Электрическая выставка  
в С.-Петербурге. – Всемирная иллюстрация, 1882, т. 27, № 682, с. 116.  
Вторая российская электрическая выставка прошла в начале 1882 г. На иллю-
страции А.Ф. Бальдингера показан «главный зал» выставки, полный народа. 
Помещение залито электрическим светом дуговых ламп П.Н. Яблочкова. На 
переднем плане рисунка можно видеть киоск с вывеской «Журнал „Электри-
чество”» и несколько посетителей, интересующихся этим молодым изданием.

On the Cover is Lighting with lamps by P.N. Yablochkov of the hall of the 
electrical exhibition. Drawing by A.F. Baldinger. Source: Electrical Exhibition 
in St. Petersburg. – World Illustration, 1882, vol. 27, No. 682, p. 116.
The second Russian Electrical exhibition was held in early 1882. The illustration 
by A.F. Baldinger shows the "main hall" of the exhibition, full of people. The 
room is flooded with electric light from P.N. Yablochkov's arc lamps. In the 
foreground of the drawing, you can see a kiosk with the sign "Elektrichestvo 
Journal" and several visitors interested in this young publication.
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